# 香港女童軍總會 優秀女童軍選舉 2025 選舉形式及評選準則

# 背景:

香港女童軍運動始於 1916 年,目標是讓女孩子和年青婦女發展她們的潛能,使她們成為有責任感的世界公民。「優秀女童軍選舉」為培養及鼓勵各女童軍積極人生,挑戰自我,本會舉辦「優秀女童軍選舉」希望藉此表揚有優秀表現的女童軍,並為青少年們樹立良好的榜樣,讓公眾人士加強對女童軍運動的認識。

## 目的:

- 1. 表揚各組別女童軍中具優秀表現的女童軍,藉此認同她們所付出的努力和貢獻;
- 2. 為女童軍建立良好形象,並為青少年們樹立良好的榜樣;
- 3. 讓公眾人士進一步認識及支持女童軍運動。

## 組別:

設小女童軍組、女童軍組、深資女童軍組及特殊女童軍組。

(\*註:特殊女童軍使用所屬組別之表格即可)

# 詳情:

# (詳見後頁)

組別	選舉形式	評選程序	獎項	提名日期	評選日期	評判	頒獎禮日期
小女童軍組	隊伍選舉:	- 參加者須填寫報名表格	「香港女童軍	2/12/2024	7/3/2025 或	-隊伍領袖	由各區安
女童軍組	- 由領袖或隊員提	(BF1a/ GF1a/ RF1a) 並交	優秀女童軍」獎狀	至	之前	-隊員	排在區活
深資女童軍組	名,經隊伍投票	予所屬領袖	(每隊一名)	7/3/2025			動中頒發
	選出一名「優秀				由領袖自行		
特殊女童軍組	女童軍」*	- 領袖須填寫評估表格 ( <i>BF1b/</i> <i>GF1b/ RF1b)</i>			安排		
		- 領袖安排隊伍選舉活動,選 出優秀者,推薦提名*					
		- 領袖需於截止日期前將提名 表格(BF1c/GF1c/RF1c)交 至總會(特殊女童軍使用所 屬組別之表格即可),或通 過 GGMS 遞交提名表格(可 參閱提交流程)。					
		<ul> <li>領袖必須保留報名表格 (BF1a/ GF1a/ RF1a)和評估 表格 (BF1b/ GF1b/ RF1b),供大會有需要時查 閱</li> </ul>					

### The Hong Kong Girl Guides Association

# **Outstanding Girl Guide Award 2025**

# **Election Process and Judging Criteria**

### Background:

In 1916, Hong Kong Girl Guiding movement began with a mission to enable girls and young women to develop their fullest potential as responsible citizens of the world. The Outstanding Girl Guide Award Election is held annually in unit level and triennially in Division and Hong Kong Wide levels. This programme aims to recognize and honour Girl Guides with outstanding performance. Apart from setting a good model to their fellow youngsters and teenagers, the awardees also strengthen the awareness of the Girl Guiding Movement among the public.

#### **Aims**

- 1. To honour outstanding performance of girls in all Guiding sections, thus to recognize their efforts and contributions throughout the years;
- 2. To set up a positive image of Hong Kong Girl Guides, and a good model for fellow youngsters and teenagers;
- 3. To give the public a better understanding and support for Girl Guiding Movement.

### Sections:

Election will be held in 4 sections: Brownie Section, Guide Section, Ranger Section & Special Unit. (Special Unit applicants can use forms of her belonging section.)

### Award:

Outstanding Girl Guide Award

### **Details:**

(Please refer to the next page.)

				Nomination			Awards
Section	Election	Judging Process	Award	Period	Judging Day	Judges	Presentation
Brownie/ Guide/ Ranger/ Special Unit	Unit Election *     Guiders or unit members nominate candidates for election     Unit members make their vote     The elected candidate will be nominated as the Outstanding Girl Guides.	Participants fill in Application Form (BF1a/GF1a/RF1a) and submit it to Guiders with all the supporting documents Guiders fill in Evaluation Form (BF1b/GF1b/RF1b) Guiders organize Election activity within the unit to let unit members make their vote * Guiders must submit nomination form (BF1c/GF1c/RF1c) by mail, e-mail or through GGMS (refer to GGMS submission guidelines). Guiders should keep the Application Form (BF1a/GF1a/RF1a) and the Evaluation Form (BF1b/GF1b/RF1b) of the applicant. The Committee may check the document when necessary	Certificate of Outstanding Girl Guide Award (One Awardee per unit)	2 December 2024 to 7 March 2025	On / before 7 March 2025 (To be arranged by Guiders)	Guiders Unit members	(To be arranged by respective Division)